
 

 

 

 

 

 

Certificate of Originality 
 

 

I am the signer in the hereafter certify that all submitted documents or work 

regarding my summer training program is completely related to my own effort and 

I am the original creator of it. No one else “especially student in the same or 

similar training program” has any contribution in the creating  or maintaining of 

this work, except the advices from my field advisors. In case the vice versa has 

been proven, I shall accept whatever academic punishment as stated in similar 

situations at the college regulations. 

 
 

Date: 

Name: Signature: 

 
 

 

 

 شهادة الاصالة 
 

 

المقدمة مني بخصوص برنامج التدريب الصيفي هي من    لأعمالأتعهد أنا الموقع أدناه بأن الوثائق وا

آخر   لأحد  ليس  بأنه  أشهد  كما  لها.  الأصلي  المنشئ  وبأنني  الشخصي  ومجهودي  انتاجي  صميم 

في   فضل  أي  البرنامج"  لهذا  مشابه  أو  مماثل  برنامجاً  حالياً  يؤدون  أو  أنهو  الذين  الطلاب  "لاسيما 

وإذا ثبت عكس ذلك فإنني أقبل بتطبيق   لمشرف الميداني.ح من ااخراج هذا العمل ماعدا بعض النصائ

 العقوبات المدرجة بشأن حالات الغش المنصوص عليها بلائحة الكلية.
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